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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Állatcsapda vagy öntözőcsatorna?! Miért nem 
szüntetik meg azonnal a Sarud határában lévő, az állatok számára életveszélyes műanyag 
csatornát?" 

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Nemrégiben került  fel  egy videófelvétel  Hadházy Ákos képviselőtársam jóvoltából  a  közösségi
hálóra,  amin  látható,  hogy egy őz  hogyan próbál  kiszabadulni  a  csúszós,  műanyaggal  kibélelt,
legtöbbször vizet alig tartalmazó hosszú csatornából, ami Sarud határában, Natura 2000 területen
fekszik.

A csatorna  szó  szerint  egy  csapda  a  környéken  élő  állatok  számára,  mivel  képtelenek  onnan
kimászni,  ha  egyszer  beleesnek.  Állítólag  ez  a  Nemzeti  Földügyi  Központ  Öntözésfejlesztési
Főosztályának egy mintaprojektje.

Ráadásul ez a vastag műanyag fólia súlyosan veszélyezteti a környezetet, a talaj minőségét is, a
rajta lévő „létra” pedig semmire nem jó a szerencsétlenül járt állatoknak, hiszen azon sem tudnak
kimászni. Már több tucat állat halt bele ebbe az értelmetlen projektbe.

Állítólag sem környezetvédelmi hatástanulmány nem készült, sem vízügyi engedélyt nem kapott az
építkezés.

Mindezek miatt kérdezem:

• Mit tesznek annak érdekében, hogy ezt az állatok számára (is) életveszélyes helyzetet 



 
azonnal megszüntessék? 

• Hogyan kaphatott egy ilyen kegyetlen tákolmány engedélyt bármilyen hivataltól is?
• Ha kapott engedélyt, akkor azt mikor és milyen eljárást követően kapta meg?
• Készítettek-e előzetesen környezetvédelmi hatástanulmányt?
• Miért műanyag fóliát használnak a rendszerhez?
• Milyen környezetkárosító hatásai vannak a műanyag fóliának rövid és hosszú távon?

 

Tisztelettel várom válaszát!

 

Budapest, 2021. november 5.

 

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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